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Dank

IK had nog geen terugkoppeling gehad, maar het antwoord is helder.

Tk sluit iet uit dat Aboutaleb nog contact met De Jonge opneemt, maar dat horen w dan wel weer

Verstuurd vanaf mijn iPad

To:

[I EEE inv)

Op 4 okt. 2020 om 22:59 heeft SEE @minvws nl> het volgende
geschreven:

Beste

lk weet niet zeker of EE het al heeft doorgegeven, dus voor de zekerheid ook even een mail van mij.

Vanuit VWS hechten we aan consequent zijn in de uitvoering van de helaas noodzakelijke maatregelen, ook die voor

de voetbal stadions, voor de 3 weken periode.

In dat licht wil minister De Jongen geen uitzondering voor het onderzoek toestaan.

Met hartelijke groet,

ven: IEEE Eeni
Verzonden: woensdag 30 september 2020 21:20

Aan: @minvws.nl>

cc: @Rotterdam.nl>;IEEEJIE minvws.nl>

Onderwerp: ontheffing publiek voetbalwedstrijd

Nav van ons telefoongesprek hierbij een toelichting op mijn vraag.

In Rotterdam is de studie ‘SARS-CoV-2 transmission during mass gathering events’ opgezet door chirur:

en viroloog [IIIIIEEEE. beiden verbonden aan het Erasmus MC. ook IEE
is zeer enthousiast over de studie. Het betreft een studie waarin wordt onderzocht of de

aanwezigheid van veel mensen op grote buitenevenementen tot transmissie van SARS-CoV-2 besmettingen
leidt. Hiervoor wordt data verzameld van Feyenoordsupporters die thuiswedstrijden in De Kuip bezoeken.

De studie is inmiddels bij twee wedstrijden van Feyenoord uitgevoerd.

Het zal je niet zijn ontgaan dat de maatregelen om transmissie te voorkomen bij de wedstrijd Feyenoord -

Twente niet zijn opgevolgd door een deel van de supporters in De Kuip. Bij Feyenoord - ADO ging het

beter.

De hierboven genoemde studie nadrukkelijk is opgezet om wetenschappelijk te

onderzoeken/onderbouwen of het veilig is om naar evenementen in de buitenlucht te gaan.
Bovendien is het de verwachting dat - door het monitoren van supporters — meer bewustzijn onder de

supporters wordt gecreéerd. Zij zullen namelijk wekelijks een app invullen met vragen over testen en corona-

gerelateerde symptomen. Indien ze aangeven symptomen te hebben ontvangen ze adviezen om zich te
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laten testen, het stadion niet te bezoeken en contact op te nemen met de GGD. Daarnaast bieden wij de

supporters de mogelijkheid om zich te laten testen voor de wedstrijd.
Ter informatie: voor het testen van de supporters zal geen apparatuur en materiaal gebruikt worden waar

schaarste van is of wat nu voor de reguliere teststraten gebruikt wordt. In samenwerking met de GGD

Rotterdam Rijnmond wordt tevens informatie verzameld van supporters die positief getest zijn om te

onderzoeken of er clusters aantoonbaar zijn en waar men het virus mogelijk heeft opgelopen (thuis, werk, of

toch in het stadion).

De Erasmus MC Foundation is gevraagd middels een wervingscampagne zichtbaarheid te creéren voor dit

onderzoek alsmede financiéle ondersteuning (www.veilignaarhetstadion.nl). Naast de informatie die

verzameld wordt rondom supporters wordt het onderzoek compleet gemaakt door ook te kijken of het virus

wordt aangetoond op oppervlakten (deurknoppen, bij punten in de horeca, trapleuningen etc) en ook

in het rioolwater wordt gekeken. Een hier aan gekoppelde studie is in samenwerking met de TU Delft en

Wageningen Universiteit, die zich zal richten op mensbewegingen (waar ontstaan knelpunten mbt de 1,5

meter) en contacten en het effect van mogelijke interventies.

De vragen over wat nu veilig is en wat niet nemen toe vanuit de maatschappij en er is op dit moment veel

onrust over wat wel en wat niet kan. De onderzoekers hopen middels deze studie daar meer duidelijkheid
over te kunnen geven. Deze informatie zal niet alleen relevant zijn voor voetbalwedstrijden, maar ook voor

andere grote buitenevenementen.

Nu de maatregelen rond het bezoek van supporters aan voetbalwedstrijden zijn verboden, komt het

onderzoek in gevaar. De onderzoekers zijn vanmiddag bij bgm Aboiutaleb geweest en hebben hun

onderzoek nog eens toegelicht. Zij hopen van harte dat het mogelijk blijft om deze studie te kunnen blijven
uitvoeren

Aboutaleb -en ik ondersteunt dat wel- heeft veel sympathie voor het onderzoek. Het onderzoek -dat uniek is -

heeft uit wetenschappelijk kring veel belangstelling en kan helpen in de strijd tegen het virus. De

onderzoekers willen het onderzoek graag voortzetten met een beperkt aantal bezoekers in een vak in het

stadion. Beperkt is zo'n 250 supporters (liever meer want dan worden de resultatewn meer valide)
De aanwijzing is echter op het punt van supporters helder. Ik heb de burgmeester erop gewezen dat hij hier

ook geen ontheffing voor kan geven.

De vraag is heel concreet of er bereidheid is bij de minister om voor de verdere uitvoering van het onderzoek

ontheffing te verlenen. Ik snap de gevoeligheid maar stopzetten van het onderzoek is ook vervelend.

Aboutaleb ius bereid om het te verdedigen.

Ik hoor graag van je

IEEE Veiligheidsregio Rotterdam-Rijnmond | TEE Ee |BEE Gr r.nl |

www.veiligheidsregio-rr.nl | Postbus 9154, 3007 AD Rotterdam | Wilhelminakade 947, Rotterdam (bij bezoek aan het WPC bent u

verplicht zich te legitimeren)
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